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Plejadisch-plejarische kontaktní zpráva 

 

 

 

Rozhovor mezi Jjfa z Federace Plejaren  

a »Billym«, Eduardem Albertem Meierem, BEAM 

 

Osmistý pětačtyřicátý kontakt 

Neděle, 14. května 2023, 15.09 hod. 

 

Jjfa   Měl jsi návštěvu, a proto jsem počkala, avšak nyní tě zdravím. Juraata je něčím zaměstnána, a tak 
přicházím sama. 

Billy   Buď vítána a rovněž pozdravena. Těší mě, že sem přicházíš, ale nevím, z jakého důvodu tak činíš. 
Ty jsi ... 

Jjfa   ... promiň, nemám žádný konkrétní důvod k hovoru, neboť využívám svůj volný čas k tomu, abych 
si s tebou trochu pohovořila, jelikož mne zajímají nějaké věci. Nuže, vy máte na Zemi různá hlavní 
náboženství, katolicismus, protestantismus, islám, buddhismus a hinduismus. Jak katolicismus, tak 
protestantismus se zakládají na týchž falešných domněnkách, nepravdách a iluzích, a tudíž nechápu, 
jaký je mezi nimi rozdíl, zvláště pokud jde o pojmy a hodnoty »katolicismu« a »protestantismu«, a proto 
se tě tážu, co vlastně znamenají? Mohl bys mi to vysvětlit? 

Billy   Katolicismus předně znamená, že věřící lidé, kteří příslušejí k tomuto směru víry, jsou takzvaní 
křesťané, již věří tomu nesmyslu, že Jmmanuel alias Ježíš Kristus zemřel po přibití na dřevěný kříž, ale 
následně vstal z mrtvých a vystoupil vysoko do nebe k pánubohu, jehož jest jediným synem. To je 
nesmyslná víra, která skutečně existuje pouze v takzvaném křesťanství. 

Nuže, pojem »katolicismus« vyplývá vlastně ze starořeckého slova »katholon«, jež znamená zhruba 
»všeobjímající«, a tudíž katolicismus pěstuje a obhajuje věrskou domněnku, že katolická víra je 
všeobsáhlá a že vše, co je s ní spojené, zajišťuje a zabezpečuje »Říši Boží«, přinejmenším katolickým 
věřícím. 
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V protikladu ke katolicismu stojí protestantismus, který by se musel vlastně správněji a přesněji nazývat 
»evangelismem« a lidé k této víře příslušející »evangelíky«. To ovšem nelze zobecňovat, neboť 
evangelismus – tento pojem vlastně pochází z významů »kazatel«, resp. »evangelista«, tedy recitátor 
novozákonních fantazijních vyprávěnek – se nespokojuje s jediným směrem víry. Ve skutečnosti existuje 
velmi mnoho náboženských protestantských sekt, které zastávají jiné směry, resp. jiné víry než hlavní 
náboženství a které příslušejí k věrskému zaměření, jež se právě označuje jako protestantské. 

V rámci katolicismu se mohli takzvaní křesťané ve staré době vykupovat ze svých hříchů a s nimi 
spojených trestů, přičemž nemajetní, resp. chudí lidé, kteří si nemohli koupit, resp. zaplatit odpustek, 
zůstávali v situaci, že si museli odpykávat své tresty. Protestanti byli v zásadě protestujícími, kteří později 
založili evangelickou církev. »Evangelikální« věřící se dnes stále ještě nazývají protestanty nebo 
evangelickými křesťany, avšak většina věřících neví, že jsou vlastně »protestujícími« proti lžím, bludné 
nauce a nesmyslné víře katolicismu a bible. To proto, že se právě odklánějí od lživých bludných nauk 
katolicismu a věří novému náboženskému nesmyslu, který přinesl Martin Luther, jenž byl nenávistníkem 
židů. 

Zatímco jsou tedy věřící katolické církve přesvědčeni, že se na základě zpovědí osvobozují od hříchů, 
zastávají věřící církve evangelické ten postoj, že jsou jim hříchy odpouštěny pouze skrze víru v Boha 
a že tak dojdou k omilostnění. Protestanti jsou v podstatě věřící, kteří nosí od roku 1529 toto obvyklé 
pojmenování a kteří jsou zastánci bludné nauky, jejíž kořeny sahají do počátku 16. století. Svojí vírou se 
odchylují od vlastního evangelismu a štěpí se na tisíce sekt, jež se ve svých nových podobách utvářely 
od roku 1529, avšak o to více poté, co Martin Luther (1483–1546) vyvolal reformní hnutí v rámci západní 
křesťanské církve a co také otevřeně proklamoval protižidovskou nesnášenlivost, která pak ve 20. století 
vedla k holokaustu na židech, a sice v nacistické světové válce pod diktátorským režimem Rakušana 
Adolfa Hitlera a jeho vražedných nohsledů. To je vlastně to základní, co k tomu chci vysvětlit, neboť by 
bylo ještě mnohem více toho, co by bylo nutno vypovědět. 

Jjfa   To postačuje, ale přivádí mě to k jedné otázce, a sice v neutrální podobě, aniž bych se jakýmkoliv 
způsobem uvazovala nebo mohla uvazovat zaujatým soudem k jedné či druhé straně těch, kteří vedou 
válku, neboť my, Plejaren, se učíme tomu, abychom byli v každé podobě vždy prostí soudu, a abychom 
v každém případě vždy jen vnímali, viděli a jmenovali fakta a abychom je absolutně nikdy nehodnotili 
a nezaujímali na jejich základě stranný a zaujatý postoj. Na ... 

Billy   ... promiň, ale tady tě chci přerušit a povědět, že toto stále činí přece i Ptaah a všichni ostatní 
od vás, Plejaren, když se něco říká. Stále jsou jmenována pouze fakta, a sice tím způsobem, že se 
tematizuje jenom to, co je konstatováno, resp. rozpoznáno jako skutečnost, tedy právě tak, jak to 
skutečně je. V tom mne vyučoval už i Sfath, a proto jsem se tím vždy, po všechny dny svého života řídil 
a nikdy jsem se v žádné záležitosti atd. nepřikláněl zaujatě k jedné či druhé straně. Tedy právě v tom 
smyslu, že bych jedné straně připisoval právo a druhé bezpráví. Já jsem vždy a v každém případě uváděl 
– a to činím i nadále – pouze zjištění a posouzení a jmenoval jsem jasně zjistitelná fakta, aniž bych je tím 
či oním způsobem posuzoval, hodnotil nebo kritizoval. Sama kritika není již neutrální, neboť ta obsahuje 
mínění, a mínění je vždy chybné, jelikož představuje vždy jen osobní názor a posouzení na základě 
vlastního pojetí, nazírání, resp. způsobu nahlížení, vlastní představy, vlastního odhadu a stanoviska atd., 
avšak nikdy není neutrální. 

Proto si smím dovolit povědět, že jsem od doby, co sám myslím, jednám a žiji, nikdy žádného člověka 
a způsob jeho chování atd. neodsuzoval, stejně jako jsem neodsuzoval ani žádný stát, jeho vládnoucí 
činitele či cokoliv jiného, co se odehrávalo. Naopak jsem stále jen uváděl fakta ohledně nějaké události, 
ohledně toho, co se přiházelo, co se odvinulo, co se skutečně konalo, stávalo a odehrávalo, nebo ohledně 
nějakého pochodu atd., stejně jako jsem právě říkal, zda bylo něco správné či chybné, resp. dobré 
či špatné. Přitom bylo ale samozřejmě dovoleno, a je i nadále, abych ty které příhody nebo události atd. 
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posuzoval jako dobré, nedobré či chybné, jako smí být například každá válka posouzena nestranně 
a nezaujatě jako chybná, nedobrá a nesprávná, ať je útočná nebo obranná – a to platí i pro mnoho 
dalších dějů, které překračují normu obrany, která by se odvíjela ve smyslu naprosto ospravedlnitelné 
sebeobrany či pomocné obrany, při níž by nebyl ohrožován či poškozován život. A jak jsem podotýkal, 
tak se i já osobně přidržuji tohoto pokynu od Sfath a zůstávám vždy neutrální, přičemž informačně sděluji 
nebo říkám pouze to, co odpovídá probíhajícím, odehrávajícím se dějům, resp. událostem atd. a tomu, 
co se právě odvíjí. Pronášet stranná a zaujatá vyjádření jakéhokoliv typu, resp. dávat za pravdu jedné 
straně a druhé za pravdu nedávat, to není nikdy mým záměrem, což znamená, že zůstávám veskrze 
neutrální. Proto si tedy ani nikdy nemusím dělat výčitky nebo mít špatné svědomí z toho, že bych 
ve svém smýšlení jednu stranu zvýhodňoval a druhou nějak znevýhodňoval, resp. že bych jedné straně 
přisuzoval právo a druhé bezpráví. Krom toho, a to je nutno ještě zmínit, mohu vždy hovořit pouze o tom, 
co můžu slyšet, vidět nebo právě zakusit, jako tomu bylo kupříkladu v souvislosti s válečnými událostmi 
na Ukrajině, které jsem měl možnost pozorovat spolu s Bermunda či Florena, přičemž jsem mohl vidět 
různé věci. Například i to, že Zelenskyj je válečný dychtivec a válečný fanatik, zatímco Putin vede 
nesmiřitelně válku, a to kvůli bezpráví, kterého se dopustila Amerika spolu s organizací NATO kvůli tomu, 
že porušila smlouvu o tom, že se NATO nebude rozšiřovat na východ. Zde hovořím o nesmiřitelnosti 
a vědomě nikoliv o pomstě, neboť Putin s Amerikou dlouho vyjednával o tom, že ona smlouva, která 
byla ustanovena na začátku 90. let ohledně nerozšiřování NATO na východ, zakazuje – aniž by směla být 
porušena –, aby byla ještě i Ukrajina přijata do vražednické organizace NATO, jako do ní byly v rozporu 
s touto smlouvou přijaty i další státy, jež se nalézají na východ od hranic Německa, přičemž tyto státy se 
podle oné smlouvy nikdy nesměly stát členy NATO. Amerika a její organizace NATO – kterou přece uvedla 
do života Amerika na základě nápadu Harryho Trumana a měla na pozadí přísně hegemonický charakter 
– se tedy v rozporu s tou smlouvou rozšiřovaly za hranicemi Německa do východních zemí. Nyní chtějí 
získat ještě i Ukrajinu, čemuž se Putin dlouhou dobu bránil, avšak nakonec ztratil trpělivost, když plán 
vstupu Ukrajiny do NATO nebyl odložen ad acta, a proto nařídil válku na Ukrajině. To samozřejmě nebylo 
dobré a je nutno to označit za zločin, neboť válka není nikdy dobrá, jelikož právě představuje 
neomluvitelný zločin. Amerika ale zcela očividně zamýšlela, aby Putin ztratil trpělivost a aby vypukla 
válka, neboť s tím určitě počítala, jelikož – jak mi pověděl jeden Ukrajinec asi před 3 měsíci – má být 
zřejmě Rusko naprosto vyřízeno a má se nakonec nuceně podřídit Americe, protože Amerika chce docílit 
světové nadvlády a absolutní kontroly nad Zemí. A ten Ukrajinec před mým odchodem ještě dodal, 
čemuž na potvrzení přizvukovalo i jeho šest společníků, že on a jeho rodina, přátelé a známí vůbec 
nejsou ze Zelenského nadšení, protože ten je jako druhý Adolf Hitler, třebaže je žid, a chce se svým 
způsobem pomstít za holokaust. Něco podobného říkal již Ptaah, a navíc i to, že jsou v Americe 
podnikány snahy o to, aby byl Zelenskyj tak zpracován, aby asi v polovině května vyrazil na žebravou 
okružní cestu a s pokryteckými motivy cestoval do nejrůznějších zemí Evropy, ba dokonce do Arábie, 
Jižní Ameriky a Afriky atd., aby u vrchnostářů těchto zemí simulantsky žebral o podporu, pomoc, peníze 
a více zbraní atd. Nuže, co se mě týče, tak já jsem od ukrajinských občanů a občanek slyšel mnoho 
nedobrého, když mě tam vzala Bermunda nebo Florena a když jsem tam mohl hovořit s lidmi, přirozeně 
pomocí jazykového překladače, protože přece neovládám tamní řeč. Ale nyní vím, že mnozí ukrajinští 
lidé jsou spokojení s Ruskem, ale se Zelenským naopak nejsou, přičemž doufají, že brzy zmizí ze scény. 
V tamní populaci to doutná, avšak nikdo se neodvažuje mluvit otevřeně, stejně jako se toho neodvažují 
ani mnozí v Rusku, kteří se stavějí proti Putinově válce, neboť kdyby mluvili otevřeně a říkali, co si 
skutečně myslí a že válku neschvalují, tak by si zahrávali se svojí svobodou, nebo dokonce se svým 
životem, jak mi lidé různě říkali. Ale každopádně jsem zůstával v každém ohledu naprosto neutrální 
ve vztahu k tomu, co mi lidé říkali a na co si stěžovali. A jelikož jsem od základu stále neutrální, jak jsem 
se tomu učil od Sfath, tak se straním veskrze i každého hlasování a nevměšuji se nikdy do politických 
nebo soukromých záležitostí, přičemž ke všemu ani nikdy nezastávám žádné mínění. Mínění jsou tak 
jako tak bez výjimky chybná, neboť se zakládají pouze na osobních názorech, domněnkách, dohadech 
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a fantaziích atd., jež si člověk tvoří jen vlivem spekulací, tvrzení, domnění, podezření, fikcí, klamů, 
podsunutí, přání nebo tužeb atd. Přitom se však nikdy nezakládají na efektivních, a tedy nezvratných 
skutečnostech a reálných pravdách, a proto nedokážou obstát do posledního aspektu před veškerou 
pravdou, a dokonce je člověk může stále měnit dle své chuti a nálady, vlivem lhaní, šálení a podvádění. 
Proto je naopak tím fakticky správným pouze ryzí pravda a efektivní skutečnost a realita, neboť ta 
zaručuje vždy a v každém případě ryzí upřímnost, poctivost, neúplatnost, absolutní bezúhonnost 
a naprostou neutrálnost. 

Jjfa   Tvá slova dokazují to, k čemu tě uschopňují způsoby tvého chování, tedy k naplňování a zvládání 
požadavků spojených s rozšiřováním Nauky Tvořivé energie. A my s tebou ve stejném rozpoložení 
můžeme pěstovat a udržovat pravidelné styky, což je tedy možné jen díky této charakteristice, jež je tobě 
a nám vlastní. Kdyby tomu bylo jinak, tak by bylo nemožné, abychom s tebou pěstovali styky, a to nejen 
z hlediska moudrosti, neboť podle toho, jak u pozemšťanů vypadá všeobecné chování, mentalita, druhy 
smýšlení a ostatní perspektivy, by nám tyto faktory škodily. Tak věci obecně vyplývají a jsou v této 
podobě běžné – jak jsem se tomu učila –, a proto by styky nebyly možné. Toto nemá být řečeno pouze 
mimochodem, neboť tím, co jsem zmínila, je stanoveno, že můžeme naši interakci zachovávat jen díky 
tomu, že tvé chování, smýšlení a usilování neodpovídá všeobecné normě – to budiž pro tentokrát z mé 
strany výslovně uvedeno, i když to nerad slyšíš a i když ti to nikdo od nás nikdy neřekl, jak jsem se 
i v tomto ohledu informovala. 

Billy   – Cítím se jaksi zahanben, neboť já jsem přece také jen pozemšťan, a tudíž jsem i v tom či onom 
ohledu chybující. 

Jjfa   To říkáš jistě správně, a tak je tomu také u nás, nicméně v tvém případě vypadají věci mnohem lépe 
než v případě pozemského lidstva. Pravda je ... 

Billy   ... ano, ano, ale ... 

Jjfa   ... přirozeně, ty to nechceš slyšet, ale je tomu i přesto tak. Ale zanechme toho, neboť existují ještě 
jiné věci, které chci ještě povědět na základě toho všeho, co jsem se v poslední době naučila z historie 
minulé světové války tady na Zemi. A tak mi vytanula na mysli otázka, proč se v dnešní době stále ještě 
nalézají ve státním vedení Německa nacisticky smýšlející osoby, jak nám říkal už i Ptaah, což jsme si 
s Juraata prověřily a zjistily jsme, že je tomu u směrodatné části státních vedoucích Německa skutečně 
tak. To vyplývá z toho, že nacistické smýšlení je u jistých státních vedoucích stále ještě přítomné tak, jak 
bylo v době nacismu rozšířeno u nacistických živlů, přičemž toto smýšlení plane i v dnešní době u těch 
státních pověřenců, kteří se jako mocenské osoby bezohledně povyšují nad lid a činí rozhodnutí a jednají 
v rozporu s jeho poctivým základním postojem. Jde tedy o nacistické živly, které nepatří do vedení státu 
a které by musely být neprodleně zproštěny svého úřadu, neboť svým rozhodováním a jednáním 
ohrožují nejen státní mír a státní bezpečnost, ale také život velkých zástupů lidu, protože jim přinášejí 
nepřátelství, jež může vést velmi určitě k vraždění a válce. 

Je nutno jasně povědět, že nacisticky smýšlející osoby německého původu jsou zastoupeny i ve vedení 
Evropské unie, avšak zejména je nutno zmínit ony neonacisty ve vedení německého státu, kteří jsou 
otrockými vazaly Američanů, vazaly, kteří dělají s Američany nerozvážně společnou věc a dodávají zbraně 
na Ukrajinu. Je nutno jasně říci, že nacisticky smýšlejícími osobami ve státním vedení jsou především ti, 
kteří se proviňují tím, že jsou těmito zbraněmi zabíjeni lidé a že tato nesmyslná a vražedná válka může 
být vedena dále. A to nepochybně ve smyslu Ameriky, přičemž tuto válku stále neodpovědně podněcuje 
ve světě ukrajinský prezident, který je válkou posedlý a vede ukrajinský stát, tento ... 

Billy   ... tento muž je šaškem a hercem atd., který byl zvolen prezidentem a který nyní coby mocipán 
ukrajinské války může mávat žezlem a následovat záludné plány Ameriky, přičemž ale ve své 
prostoduchosti, hlouposti a mocenském zaslepení nevnímá, že ho Amerika pouze zneužívá jako loutku 
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a vypoklonkuje ho, až ho už nebude potřebovat. To právě podle principu: »Mouřenín posloužil, 
mouřenín může jít – nebo bude jednoduše sprovozen ze světa.« S tím ale určitě nejsou srozuměni všichni 
ti poctiví Američané a k nim se řadí jistě velmi mnoho občanek a občanů USA. Ti nechtějí nikdy válku, 
a tak nechtějí ani válku na Ukrajině a nesouhlasí s tím, co v tomto ohledu dělá vláda USA. Ale těch 
počestných občanů v USA – a ti jistě tvoří velkou část národa – si vládnoucí činitelé nevšímají, a právě 
tak ani ta část lidu, která schvaluje válku. A proto je tomu tak, jako všude na světě, že ti zle smýšlející 
ignorují a seřvávají onu část lidu, která je poctivá. 

Jjfa   Jak ty to formuluješ – – ale souhlasí to. Amerika je nejen původcem toho všeho a nejen 
vyprovokovala tuto válku, ale rovněž – jak jsme vyzvěděli – pomýšlí ve své snaze o dosažení hegemonie 
na to, aby srazila Rusko do kolen a začlenila jej do svého světovládného svazu. K tomu, aby to mohla 
uskutečnit, poskytují ty nacisticky smýšlející osoby z vedení německého státu bezostyšně Americe 
a Ukrajině veškerou pomoc, stejně jako to činí i Evropská unie a všechny státy, které dodávají zbraně 
na Ukrajinu a které tímto způsobem dělají všechno pro to, aby tato válka trvala stále déle. Všechny věci 
byly v tomto ohledu počínáním Ameriky dokonce zákeřně zaranžovány tak, aby se část vícera států, které 
jsou slepě závislé na Americe, bez rozpaků připojila k tomu počínání spojenému se zbraňovými 
dodávkami na Ukrajinu, čímž určitým způsobem vede válku proti Rusku, přičemž nám takové jednání 
v naší hluboko sahající historii není známo. Mimoto jsme při svých šetřeních zjistili, že americké síly se 
na této válce přímo spolupodílejí, aniž by o tom světová veřejnost byla informována. Tato tímto 
způsobem probíhající válka na Ukrajině představuje podle našeho uvážení zákeřný, na pozadí probíhající 
akt hegemonické zvůle Ameriky. To je ale něco, co ti neschopní nacisticky smýšlející vedoucí německého 
státu kvůli své hloupé nechápavosti neregistrují, stejně jako to neregistrují všichni vedoucí jiných států, 
kteří následují toto smýšlení, a uniká to též všem stejně smýšlejícím. 

Billy   To vše je mi známo, neboť jsem byl vícekrát na cestách již s Bermunda a Florena a vše jsem se 
dozvěděl, včetně toho, co jsme viděli, a vím, že vlivem propagandy, která míří proti Rusku a Ukrajinu 
vynáší do nebe, se o všem jednak referuje lživě a jednak se falešně líčí nebo zamlčuje to, co se ve válce 
na Ukrajině skutečně odehrává. Rovněž se záměrně zamlčuje, že se ze strany Ukrajiny záludně útočí 
na Rusko atd., stejně jako to, že země, které dodávají Zelenskému zbraně, tím nepomáhají Ukrajině v boji 
proti Rusům, nýbrž Americe, která ve své zaslepené touze po světové nadvládě nechává vést Ukrajince 
válku proti Rusku, aby si jej mohla přivtělit. 

Jjfa   Tím je dle mého uvážení řečeno všechno to, co je nutno ve vztahu ke skutečnosti objasnit, a proto 
bychom toto téma měli uzavřít. Ohledně toho dopisu zde, který necháváš tak otevřeně ležet na stole, 
chceš mi vysvětlit, co – promiň prosím, neboť jsem v něm nějaké věci četla a vidím ... 

Billy   ... nemusíš se omlouvat, neboť já jsem přece ten ..., jakož i to, že země, jež dodávají Zelenskému 
zbraně, tím nepomáhají Ukrajině bojovat proti Rusům, ale naopak Americe, která ve své manické touze 
po světové nadvládě nechává vést Ukrajinu válku proti Rusku, aby si jej mohla přivtělit. 

Jjfa   Tím je podle mého soudu řečeno vše, co je ve vztahu ke skutečnosti nutno vyjasnit, a proto bychom 
měli toto téma nyní skutečně definitivně uzavřít. Co se týče toho dopisu, který jsi nechal tak otevřeně 
ležet na stole, chceš mi k němu ještě vysvětlit následující ... Ale promiň, já jsem četla jeho začátek 
a viděla, že ... 

Billy   ... skutečně se nemusíš omlouvat, neboť já jsem přece ten, který – nu ano, je to děkovný dopis. 
Ve světě jsou právě četní lidé, kteří čtou naše věci a za všechno děkují, přičemž díky nim i dospívají 
k jinému a lepšímu smýšlení. 

Jjfa   To mne zajímá. Četla jsem sice jen ta první slova, ale ... 
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Billy   ... to skutečně není žádný problém – nu ano, je to právě děkovný dopis. Po celém světě právě 
skutečně existují mnozí lidé – je jich vskutku mnoho desítek tisíc, jak Ptaah nedávno podotkl –, kteří si 
uvádějí na mysl kontaktní zprávy, jakož i Mimořádná znamení doby a mnohé jiné texty FIGU. 

Jjfa   To mne doopravdy zajímá. Sice jsem z tohoto dopisu zde četla jen první slova, jimiž je ti děkováno 
za tvoji práci, ale vzbuzuje to ve mně zájem, neboť ... 

Billy   ... to skutečně není problém, jak jsem již říkal. Chci ti to celé tedy předčíst, ale později budu chtít 
jméno té pisatelské osoby při sepisování zprávy zamlčet, neboť není nikomu nic do toho, kdo co píše, 
a proto dopisy ani neuschovávám, ale poté, co je vezmu na vědomí, je skartuji. Píše se tu tedy 
následující, co ... 

Jjfa   ... co znamená »skartuji«? Toto slovo neznám. 

Billy   Tím je myšlen pochod strojového ničení, které probíhá takto: Dopis nebo jednoduše nějaký papír 
se zasune do »šlicky« stroje, který je konstruován k likvidaci písemností a který v sobě má mechanismus 
s břity – ten do sebe ten zasunutý papír mechanicky vtáhne a následně jej svými ostřími rozřeže na malé 
proužky, které pak mohu zlikvidovat a nechávám je Jacobusem spálit. 

Jjfa   Ano, tomu rozumím, a dokážu si to celé na základě tvého vysvětlení přímo přesně představit. 
Nechápu však to slovo »šlicka«, mohl bys mi jej prosím vysvětlit? 

Billy   To je úzký dlouhý otvor, spára, a tedy úzký, dlouhý, kovem prostupující a vespod otevřený zářez 
o šířce několika málo milimetrů, do nějž se vkládají strany kratší stranou. Pokud máš zájem, tak ti můžu 
tenhle stroj na likvidaci papíru ukázat. U nás se jednoduše nazývá »skartovačkou dokumentů«. 

Jjfa   Ano, to mne zajímá, a mám zájem i o to, abys mi předvedl, jak funguje. 

Billy   Nuže dobrá, tady tenhle papír by měl postačovat. Pojď – tady, to je ta skartovačka dokumentů. – 
Tak, tady jsem zapojil elektrický proud, teď tu zastrčím ten papír do »šlicky« – a vidíš, je automaticky 
vtažen a vzápětí rozřezán na malé kousky, které padají do zásobníku, jak vidíš tady za tou průhlednou 
umělou hmotou. 

Jjfa   – Ano, tak to tedy funguje. 

Billy   Ano, je to sice poněkud primitivní způsob, jak nechat »zmizet« dokumenty nebo i dopisy atd., ale 
taková je právě »moderní pozemská technika«. Ale teď pojď – tady ti chci nyní předčíst, co stojí psáno 
v tom dopise: 

                        4. května 2023 

Milý pane Meiere, nebo Billy, jak jste také nazýván,  

děkuji, Vy jste pro mne skutečně dar, a vůbec pro nás lidi na tomto světě. Zveřejňujte prosím i nadále své 
kontaktní zprávy, svá Mimořádná znamení doby a vše ostatní, co se dá u Vás, na internetových stránkách 
FIGU, nalézt. Já a všichni lidé Vás potřebujeme, a já jsem si jistá, že mají takovéto myšlenky a pocity jako 
já mnohé statisíce, či dokonce milióny lidí. Patří k nim i moji rodiče, přičemž mé matce je už 94 let a mému 
otci 98. My všichni žijeme stále ještě společně v tomtéž domě od doby mého dětství, a mně je 76 let, 
mému muži 79, a máme 2 děti, jednoho syna a jednu dceru, kteří mají svá manželství a rovněž své děti 
a kteří se učí – stejně jako já a moji rodiče – z toho všeho, co vyučujete ve svých knihách a spisech, jež 
máme my všichni. My všichni jsme byli slepě závislí na katolické víře, ale vzdali jsme se jí, protože jsme 
museli rozpoznat, že celá tahle víra v Boha, v Ježíše a všechny ty světce a anděly se zakládá pouze na 
lžích a že je to vše podvod, který odrazuje od vlastního myšlení. A od té doby, co si tvoříme sami své 
vlastní myšlenky a již nevěříme na lživé biblické příběhy, se nám všem daří lépe, a dokonce dobře, 
a můžeme žít skutečně beze strachu a nemusíme již pomýšlet na hříchy. Díky Vašim knihám a spisům 
jsme se naučili, že jsme sami za všechno odpovědní, ať už myslíme a jednáme jakkoliv, a že pro nás není 
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hříchem, když něco uděláme špatně. Díky Vám a Vašim knihám a spisům jsme se naučili, že se musíme 
stále učit, a že tedy také můžeme dělat chyby a utrpět i škodu, kterou si pak musíme přiznat, napravit ji 
nebo si ji odpykat. To ale musíme činit my sami, a nepomůže nám v tom žádné modlení o odpuštění, ale 
pouze to, že si sami sníme to, co jsme si nadrobili, přičemž musíme sami zpříma a odpovědně přistupovat 
k tomu všemu, co si nadrobíme. To vše mohu říci z nejhlubšího srdce: Já sama a všichni moji milí Vám, 
vážený Billy, nemůžeme nikdy vyjádřit slovy tak velký dík, jaký by Vám náležel za to, že jsem se já sama 
spolu se všemi členy našich rodin konečně stala svobodným člověkem a že my všichni již nejsme spoutáni 
zmatenou vírou v neexistujícího Boha, Spasitele, anděly a svaté. Nemůžete ani vědět, jak moc pro naše 
rodiny Vaše díla, Vaše knihy a spisy atd. znamenají. My všichni stále s napětím očekáváme nové kontaktní 
zprávy, jakož i Mimořádná znamení doby a dobré články ve Vašem spisu »Hlas Věku Vodnáře«. Vy, Billy, 
k nám přinášíte slovo pravdy, a ukazujete nám pravý život tím, že ohlašujete, jaká je skutečně pravda, 
a vyučujete, jak a že nás lidi samostatné myšlení skutečně osvobozuje a dává nám životní pocit, jaký 
nikdy nemůže vzejít na základě víry. To jsme museli rozeznat a dovědět se až díky Vašim knihám a spisům, 
a jen tímto způsobem jsme dokázali odstoupit od víry a být svobodní, radostní, spokojení a konečně prostí 
strachu a pocitů viny ohledně toho, že by nás hříchy mohly přivést do pekla a do věčného utrpení v očistci. 
Já sama Vám mohu pouze vyslovit svůj nekonečný dík, neboť jste mi život proměnil k radosti, ale stejně 
se daří i mým milým, mým rodičům, mým dětem, jakož i jejich dětem. 

Co chci sama ještě zcela speciálně povědět, to se týká krásného dvora a pozemku kolem něj: Shledávám, 
že u Vás skutečně musí působit nějaká mistrovská osoba, neboť to vše, co sama často vidím, když sama 
nebo se svým mužem přicházím na pozemek Hinterschmidrüti, mne přivádí k údivu. Vše je stále tak čisté 
a udržované, přičemž budí moji pozornost různorodé stromy, zvláště ten porost na svahu před Schmidrüti 
s tmavozelenými stromy, který ve mně vzbuzuje zvláštní dojem. Jsou to prý »tisy«, jak říká můj muž, a ty 
mi zprostředkovávají něco, co žel ve městě naprosto nemohu nalézt. Já jsem si ale tento lesík vyfotila 
a fotku si nechala zvětšit a zarámovat, a tak visí nyní u vchodu do našeho domu. Srdečně Vás zdravím 
a sděluji velký dík – k čemuž se připojují všichni z nás. 

Paní ... 

 

Jjfa   – To je velkolepé, to jsou slova, která slyším ráda, neboť podávají svědectví o tom, že to, o co se 
snažíš, vskutku přináší plody a že ne vše zůstává jednoduše bez povšimnutí a není odváto kamsi 
a do minulosti jako vítr. 

Billy   Pravda má schopnost stát se nějakým způsobem pro všechny lidi rozeznatelnou, pokud budou lidi 
jenom chtít, přičemž je zřejmě tím nejlepším způsobem přibližovat jim pravdu pravdivými slovy, a sice 
tak, jak to právě dělám. Tímto způsobem může tedy pravda působit k tomu, aby se lidé učili, a to 
nezávisle na věku a pohlaví, a tak se jí může člověk – pokud skutečně chce – chopit, osvojit si ji a učinit 
ji sobě vlastní. Pravda je důležitá pro všechny generace, pro staré i mladé a lidé se jí mohou naučit 
na základě svých vlastních myšlenek, správných úvah a poznatků. Přitom nejsou dány naprosto žádné 
rozdíly nebo výzvy, jež by lidé, kteří jsou poctiví, spravedliví, ochotní a kteří se snaží hledat efektivní 
pravdu, nedokázali zvládat pomocí logiky, svého rozumu a zdravého úsudku. Sama pravda o člověka 
pečuje a přispívá mu k tomu, aby se mu dařilo dobře a aby vedl dobrý a řádný život, neboť faktická 
pravda je všeobsáhlá, nezměrná a efektivní, a nemá nic společného se statusem, spiritistickými 
nesmysly, vzýváním ďábla a podobně, jakož ani s náboženstvím, nábožnou či světskou vírou a jinými 
nereálnostmi a neskutečnostmi, a právě tak ani se zvláštním povoláním, s bohatostí či chudostí, nějakou 
speciálně vypracovanou schopností nebo se zvláštním výkonem atd. Pravda je také formou lásky, kterou 
potřebuje každý člověk, když ji chce sám prožívat na základě faktické pravdy a žít a obstát v samotném 
životě. 
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Jjfa   Tvá enormní vysvětlující slovní zásoba a tvá schopnost jazykového vyjadřování mi připadají 
neobyčejné a neslučují se s tím, co si čtu v knihách, novinách a časopisech pozemského původu od doby, 
co jsem byla vyslána sem na tento svět. A těch bylo velmi, velmi mnoho, neboť my ... 

Billy   ... vím již od doby trávené se Sfath, že vy, Plejaren, pozemské knihy přímo »inhalujete« a že je 
nemusíte číst jako my pozemšťané, jelikož pomocí určité techniky pojmete během asi jedné nebo dvou 
hodin celou knihu nebo jednoduše »vstřebáte« asi 6000 stran a to vše registrujete ve své paměti. To jsi 
chtěla přece říci, ne? 

Jjfa   Ano, tak to skutečně je, a ty víš patrně vždy, co chce člověk povědět, když něco vyslovuje. Ano, je 
tomu vskutku tak, že si můžeme během nejkratší doby osvojit knižní vědomosti, jejichž normální 
přečtení by zabralo měsíce nebo roky. 

Billy   Sfath mi vysvětloval, že přístroje nejprve nějaké dílo, knihu atd., pokud je přichystána, samostatně 
za krátkou dobou načtou a poté je pro každého přístupná a člověk ji může tím zmiňovaným způsobem 
»inhalovat«. Podle toho, co mi vysvětloval, zůstává pak ten načtený obsah po všechny časy uložen a je 
k dispozici každému člověku, který si jej chce »poslechnout«. 

Jjfa   Tak tomu je – ano. 

Billy   Pak je všechno jasné, a aby člověk potom věděl, co stojí psáno v té či oné knize, v tom či onom 
spise nebo někde jinde, tak si to může jednoduše vyvolat, právě jako slova a pojmy atd., jako to můžu 
i já, jelikož mi Sfath dal také příležitost ..., ach což – to přece není důležité, a nikdo to nemusí vědět. Toto 
vlastně ani není tématem, a ostatně jsem minule pověděl něco chybně, totiž že každé dva měsíce 
dostávám injekci kvůli »šedému zákalu« – v tom ohledu jsem se přeřekl, neboť tento zákal naštěstí 
nemám, ale dostávám každé dva měsíce injekci přímo do levého oka, protože je v něm léčena MAKULA, 
a tedy nikoliv šedý zákal. K tomu lze najít na internetu následující, a ohledně léčby makuly se uvádí 
následující informace: 

(K rizikovým faktorům vzniku věkem podmíněné makulární degenerace (AMD) patří kouření, zatěžování 
očí UV zářením a vysoký krevní tlak. Hraje zde roli také genetická dispozice. S přibývajícím věkem bývají 
častěji postiženi hlavně lidé se světlou kůží a modrýma očima.  
Jedná se o léky, které jsou pomocí tenké jehly vstřikovány do oka, popř. do prostoru sklivce, a sice 
prakticky bezbolestně. Tyto léky mohou zastavit růst chorobných cév při vlhké formě AMD, a tím částečně 
vést ke zlepšení zraku.) 

Ta zmínka o praktické bezbolestnosti znamená, že lze vpich té jehly sice vnímat, ale jen stěží. Ta injekce 
do oka je navíc dosti drahá a například v Německu se udává, že stojí celých 1296 euro. To je tedy ta věc, 
v níž se musím opravit. Dávka jedné injekce přípravku Lucentis stojí v Německu plných 1296 euro, 
a ve Švýcarsku ty injekce nejsou levnější. 

Jjfa   Mohu ti poradit některé věci, které jsou v tomto ohledu dobré a které můžeš používat jako 
pomocné látky k tomu, abys docílil dobrého účinku proti tomu onemocnění makuly, avšak tato rada se 
vztahuje pouze na stravu a zvláštní vitaminy, jež lze doporučit. Můžeš zohlednit následující vitaminy 
a potraviny, jež mají pozemský původ a jež mají dobrý účinek na makulu: 

Vitaminy: A, C, E, betakaroten, zinek, oxid měďnatý, zeaxanthin a lutein. 

Potraviny: Listová zelenina, kadeřavá kapusta, mangold, kapusta hlávková, rukola, banány, vejce, 
borůvky, mandle, brambory, slunečnicová semínka, dýně, losos, mořské plody, fazole, čočka, cizrna, 
špenát, ryby, ořechy, semínka, drůbeží, vepřové a hovězí maso, avšak libové, citrusové plody, ústřice, 
červená syrová paprika, brokolice, růžičková kapusta. 
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Billy   Děkuji, bude tedy podstatné, abych ohledně těchto vitaminů dbal o to, abych je hojněji požíval 
a abych své potraviny více skládal z produktů, které jsi zmínila. Ale teď mám zájem o to se dovědět, proč 
vlastně víš ... 

Jjfa   ... protože jsem se o to zajímala, jelikož ses nedávno zmínil o svých očních problémech, a já jsem 
se proto snažila poptat se u našich znalců, co můžeš tady na Zemi učinit přirozeným způsobem proti 
tomuto neduhu. To, co lze učinit, se však zakládá pouze na radě, kterou se můžeš řídit a která je jistým 
způsobem i nápomocná, neboť tento neduh je podmíněn věkem a ty přece nejsi ... 

Billy   ... samozřejmě, to chápu. Už právě nejsem nejmladší, neboť já – inu, ty přece víš. – Ale děkuji, 
a v nejbližší době se postarám o to, abych si ty vitaminy, které jsi zmínila, obstaral, a speciálně se také 
zaměřím na ty dané potraviny. – Děkuji. Ale již nějakou dobu mám jednu otázku, kterou chci přednést, 
totiž co si myslíš o trestu smrti, který se tady na Zemi od nepaměti praktikuje, neboť ... 

Jjfa   ... tato praktika je veřejně autorizovanou vraždou. 

Billy   Právě, je to veřejně legitimizovaná a schvalovaná vražda, kterou podporují nesčíslní pomstychtiví 
lidé z nemyslícího národa, kteří nesmýšlejí lépe než ti, kteří sami vědomě vraždí a kteří coby kati, resp. 
popravčí či usmrtitelé právě provádějí rozsudky smrti. My tady na Zemi máme žel v různých zemích ještě 
zákonem ustanovený trest smrti, a tak bylo například minulý rok po celém světě vykonáno více než 800 
rozsudků smrti. Většina pozemšťanů není žel pouze hloupá, ale také pomstychtivá, a tedy i vražedná, 
a tak i po celém světě existuje prakticky v každém státě vojsko a vše se stále zaměřuje na válku, která se 
deklaruje jako »obrana země«. 

Jjfa   Co ale tato obrana vpravdě je, to znamená realizaci státem nařízeného a rozkázaného vraždění, 
jakož ale i boření lidských výdobytků, smutek, utrpení, bídu a nouzi. 

Billy   Ano, já vím, a tím se dostávám v našem hovoru opět k válce na Ukrajině, která je ve skutečnosti 
zákeřně vedena v režii Ameriky s pomocí toho panáka Zelenského, a sice s využíváním hlouposti vládních 
vrchnostářů a části národů západních zemí a ostatních pomatených podporovatelů této války z celého 
světa, kteří Zelenskému dodávají zbraně a napomáhají legitimizovanému vraždění a ničení. A tak se 
jedná, místo aby byly podnikány snahy o to, aby se to nesmyslné vraždění a boření ukončilo. Naopak se 
ale tihle vládní mocipánové a podporovatelé války samolibě vyžívají v tom, že ve své hlouposti 
a omezenosti, víře v Zelenského a Ameriku a své zaujatosti věří, že poskytují pomoc k ukončení války. 
A že přitom nehovoříme o vině Ruska a Putina, to vyplývá z toho, že této straně, která rovněž vraždí, boří 
a jedná zločinně, nelze připsat všechny ty záludné, zákeřné a hegemonické machinace a intriky, jaké 
páchá Amerika. Zelenského žebrání o pomoc a zbraně plyne veskrze ze lživých motivů, a ti neodpovědní 
státovládci Německa, kteří smýšlejí a jednají jako nacisté, a jiné západní země mu ty zbraně prakticky 
s poklonou dodávají, čímž zcela bezskrupulně napomáhají tomu, aby se v tom vraždění a boření, a tím 
i ve válce na Ukrajině, ještě dlouho pokračovalo. Tímto způsobem, s pomocí obrovských kvant finančních 
obnosů a těch četných zbraňových dodávek Zelenskému, vedou tito »nápomocní« idioti a vládní 
bonzové různých států a jejich podporovatelé z různých národů nepochybně a zaujatě válku proti Rusku. 
Přitom svalují všichni tito chorobní idioti odpovědnost pouze na Putina, který samozřejmě jedná rovněž 
zločinně, avšak nelze jej označit za původce celé věci, třebaže rozkázal válku, neboť skutečným viníkem 
je a zůstává Amerika se svým hegemonickým zaslepením a svou organizací NATO. Na to ovšem všichni ti 
»pomocníci« nepomýšlejí, tedy na to, že za vším vězí Amerika, která vše záludně organizuje, spolu 
s válkychtivým panákem Zelenským. 

Jjfa   To je pravda, jak vyzkoumali naši pozorovatelé a vzdělávatelé, avšak osoby s přátelským postojem 
k Americe a k Zelenskému to nechtějí připustit, jak jsme rovněž zjistili. A když Ptaah hovoří o nacistickém 
smýšlení státních vedoucích v Německu, tak je nutno toto smýšlení připsat i části lidu, jakož i části 
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vedoucích činitelů ukrajinského státu a části ukrajinské populace, avšak rovněž i státním vedením 
a částem populace zemí, které celkově pasivně schvalují americké intriky. 

Billy   Lépe bych to vše říct nedokázal. Ale zanechme tohoto tématu, neboť vyvstávají jiné věci k probrání, 
a sice ty, že není meritem věci poučovat lidi proto, aby se mohl sám poučovatel zveličovat. Tato výčitka 
mi byla totiž posledně vmetena po telefonu a dotyčná osoba nadávala a předhazovala mi, že přináším 
Nauku jen proto, abych tím vydělával peníze a zveličoval se. 

Jjfa   To – to přece nemůže být pravda, neboť já vím – a my všichni víme –, že to neodpovídá pravdě. 

Billy   Ano, ale je i přesto pravda, že jsou mi sdělovány takovéto podlé výčitky. Současně dotyčná 
telefonující osoba dokonce ani nemá takovou slušnost a odvahu k tomu, aby pověděla, jak se jmenuje. 
Když k tomu ale chci zaujmout stanovisko, tak mohu se skutečně dobrým svědomím říci, že jsem pro 
sebe nebo svoji rodinu za šíření Nauky nikdy nepobíral ani cent. Naopak jsem celý svůj majetek vkládal 
do výstavby Střediska a jeho okolí, jakož i do mise, k čemuž samozřejmě od samého počátku železně 
napomáhali svými měsíčními příspěvky i všichni členové a činí tak ještě i dnes – i pasivní členové. Také 
dary určené mně osobně jsem od nepaměti používal vždy na provoz Střediska a na misi, a nikdy jsem je 
nevyužíval pro sebe samotného. A to, že jsem skutečně všechno činil a spravoval dobře a řádně 
a neodváděl si pro sebe ani cent, vedlo k tomu, že je FIGU naprosto bez dluhů, že nemá žádné hypotéky 
a že může každou fakturu korektně zaplatit. Samozřejmě že FIGU za jistý poplatek prodává i knihy 
a ostatní spisy, ale já jsem ty ceny přizpůsobil tak, že nejsou přemrštěné, že kryjí výrobní náklady a že 
přinášejí malý zisk, který nám pomáhá v tom, abychom hodnotu mise vedli dále a abychom se 
zachovávali bez dluhů. Stále také usiluji o to, aby byly pro každého jednotlivého člena ve Středisku 
udržovány náklady na bydlení a všechny ostatní náklady – jako za elektřinu, vodu, odvoz odpadu a smetí 
atd. –, jakož i životní náklady a finanční obnos pro misi, na tak nízké úrovni, jak je to vůbec jen možné. 
To vše by jistě nebylo možné, kdybych třeba i jen nepatrný cent využíval pro sebe nebo svoji rodinu. 
A tak »táhnu« všechno se svým malým důchodem AHV (důchodové a pozůstalostní pojištění) 
a prémiemi od společnosti ProLitteris, a více ani nepotřebuji. 

Jjfa   To vím, a vědí to také všichni od nás, neboť my ... 

Billy   ... to je dobré, co muselo být řečeno, to řečeno bylo. Více k tomu není nutno dodávat. Ale mám 
ještě něco jiného, totiž že naši letci na Měsíc chtějí letět i na Mars – s raketami. K tomu si myslím, že je 
to holé plýtvání penězi, neboť s raketami se lidé nedostanou do Vesmíru, který přece začíná až daleko 
mimo poslední oběžnici SOL, kterou není Neptun, jak tvrdí astronomové, neboť po něm asi ... Místo aby 
se na Zemi zkoumala skutečná technika kosmických letů – kterou efektivní lokomoční technika fakticky 
musí být, aby lidé dospěli do skutečného Vesmíru, resp. do Kosmu a byli schopni jím »prolétávat« –, tak 
se za tím účelem neprospěšně popohání kupředu zcela neužitečná raketová technika, která je naprosto 
a zcela nezpůsobilá k letům do Vesmíru, resp. ke křižování Kosmem. Neprospěšné je to proto, 
že s raketami nepůjde nikdy cestovat Kosmem, resp. Vesmírem, protože k tomu raketovou techniku 
nelze v žádném ohledu využít. 

Jjfa   Tak tomu skutečně je, a proto jsou rakety k cestování do oblasti Kosmu – jak nazýváš dálavy mimo 
soustavu SOL – vskutku naprosto neužitečné. 

Billy   Je to směšné, jak k tomu podotkl Ptaah. 

Jjfa   Tak na to lze nahlížet, neboť to dokazuje, že se ani nemyslí reálně, ani se nechápe, jaká technika je 
skutečně potřebná k tomu, aby bylo možno létat Kosmem, jak to nazýváš. 

Billy   To podotýkal již Sfath, ale pozemšťanům nelze říkat pravdu a myslet si, že ji budou akceptovat. Tak 
je tomu i ohledně léků, které neberu, nebo jen tehdy, když se nemůžu vyhnout tomu, abych je nutně 
požíval. Zvláště prostředky na tišení bolesti na bázi Paracetamolu a Ibuprofenu veskrze zavrhuji, neboť 
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tyto jedy – a jedy to podle mého názoru skutečně jsou – způsobují orgánové škody, jakož i mrtvice, 
a mohou dokonce vést k srdečnímu infarktu, jak jsem se naučil od Ptaah. 

Jjfa   Tak tomu bude, avšak nyní je pro mne nutné, abych se navrátila zpět, neboť se musím věnovat své 
povinnosti. Pokud se tedy nenaskýtá již nic dalšího, co by bylo z tvého pohledu podstatné probrat, tak 
chci nyní vyslovit přání na shledanou. 

Billy   Samozřejmě, když musíš jít, tak je rovněž mým přáním, abychom se opět shledali. Ahoj. 
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